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باید از سرمایه گذاران بخش کشاورزی حمایت ویژه شود

دکتر احمدی فرماندار شهرستان اهر: باید از سرمایه گذاران بخش کشاورزی حمایت ویژه شود

فرماندار اهربخش کشاورزی شهرستان را یکی از محورهای مهم توسعه منطقه عنوان کرد و برضرورت حمایت جدی از این بخش توسط دستگاههای مرتبط تاکید کرد

دکترصادق احمدی افزود وضعیت فعلی سرمایه گذاری در حوزه کشاورزی بالاخص گردشگری کشاورزی و صنایع تبدیلی اصلا قابل قبول نبوده و ضرورت دارد تمامی دستگاه های

مرتبط در این خصوص اهتمام داشته باشند و از سنگ اندازی و بهانه های واهی در جهت نارضایتی سرمایه گذاران پرهیز کنند

وی تاکید کرد در جهت ساماندهی ورونق این حوزه با هیچ مسئولی تعارف نداریم روسای ادارات ذیربط باید از امروز برنامه ریزی مناسب وهدفمندی را در پیشرفت و توسعه و

حمایت از طرحهای گردشگری کشاورزی و صنایع تبدیلی و کنسانتره میوه بردارند و در این خصوص کوتاهی و تعلل از هیچ مسئولی پذیرفته نیست

در این جلسه که با حضور روسای ادارات مرتبط و فعالان کشاورزی برگزار شد حاضرین مشکلات خود را با فرماندار و نماینده در میان گذاشتند
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